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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Út és vasút" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Talán Ön is tudja, hogy Békés megye nem az útjairól híres, illetve a meglévők
sincsenek a legjobb állapotban. A Kondoros-Kisszénás, Vésztő-Körösnagyharsány,
Murony-Békés, Battonya-Mezőhegyes, Orosháza-Szentes közötti teherszállítás
megszűnése azt jelenti, hogy a lét-nem lét határán lévő vállalkozásoknak tovább nőnek
a kiadásaik, ha más településre kell utazniuk áruikért . Hogyan befolyásolják útjaink
minőségét a vagonból kipakolt, majd megrakott tehergépkocsik közlekedése?

Budapest, 2006 . június 12 .
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